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Právnická fakulta UK v Praze 2. 4. 2014 

Pracovní skupina pro prezentaci vůči uchazečům  

 

Zápis ze schůze skupiny 

konané dne 2. 4. 2014 

Přítomni: děkan Kuklík, Mgr. Prouza, M. Kuk, J. Formánek, V. Hatina, M. Mazúr 

Omluveni: prod. Beran, R. Kamaleeva 

 

Program: 

I. stručné představení dřívější činnosti Komise pro prezentaci; 

II. prezentace spolků a seznamovacích kurzů vůči uchazečům při zápisu; 

III. pořízení flash disků s informačním obsahem pro studenty prvních ročníků; 

IV. projednání návrhu na pořízení dalších propagačních předmětů; 

V. plán účasti fakulty na veletrzích pro uchazeče o studium v příštím akademickém roce; 

VI. plán prezentace fakulty na středních školách v příštím akademickém roce; 

VII. zajištění oficiálních reprezentačních fotografií fakulty pro účely PR; 

VIII. oficiální facebooková stránka s informacemi pro magisterské studium, doktorské studium, 

uchazeče o studium a pro vědu a výzkum; seznam fakultních FB stránek k prezentaci na webu; 

IX. dotazník pro první ročníky ohledně významu prezentační činnosti pro jejich rozhodnutí studia 

na fakultě; 

X. stanovení příštího termínu schůze. 

Ad. I. 

K představení dřívější činnosti Komise pro prezentaci bylo odkázáno na zaslané zápisy z minulých 

schůzí. Pracovní skupina navazuje na činnost Komise zahájenou oficiálně 1. 10. 2013 a těžící ze 

zkušeností reprezentantů fakulty na veletrzích pro uchazeče o studium Gaudeamus, jichž se fakulta 

účastní od listopadu 2011. 

Ad. II. 

Prezentace spolků vůči uchazečům při zápisu bude umožněna elektronickou formou v rozsahu jedné A4 

stránky ve formátu pdf, která bude zaslána mailem spolu s dalšími materiály k zápisu. Jedna A4 stránka 

bude dále určena k prezentaci veškerých seznamovacích kurzů a dalších akcí pro zapsané studenty 

v době mezi zápisem a zahajovací přednáškou 1. října. 
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Ad. III. 

Pořízení flash disků s logem fakulty určeným primárně pro přijaté studenty bude projednáno z hlediska 

jejich počtu k pořízení po jednání ekonomické komise senátu ohledně rozpočtu. 

Obsah disků ve spolupráci s komisí vytvoří studijní oddělení a pracoviště počítačové techniky.  

Ad. IV. 

Počítá se s pořízením reprezentačních fakultních bloků. Ohledně propisek se vystačí do jejich vyčerpání 

s jejich současným stavem. Podrobněji a z hlediska rozsahu bude pořízení nových propagačních 

předmětů projednáno po jednání ekonomické komise senátu ohledně rozpočtu. 

Ad. V. 

Komise počítá s účastí a personálním zajištěním prezentace fakulty na veletrhu: 

 AKADÉMIA & VAPAC 2014 v Bratislavě v říjnu 2014 

 Gaudeamus v Brně v listopadu 2014 

 Gaudeamus v Praze v lednu 2015 

Organizaci a financování v případě veletrhů Gaudeamus zajišťuje OVV UK. Veletrhu AKADÉMIA & 

VAPAC se účastníme ve vlastní režii společně s MFF a PedF UK. Okruh spolupracujících fakult je však 

ještě v jednání. J. Formánek do příští schůze předloží předpokládaný rozpočet účasti na tomto veletrhu. 

Ad. VI. 

V příštím akademickém roce se spustí pilotní projekt prezentace fakulty na středních školách. Návrh 

seznamu škol a personálního zajištění této prezentace předloží do příští schůze V. Hatina. 

Pro pilotní fázi projektu bude počet středních škol limitován a bude zaměřen na gymnázia, s nimiž 

spolupracuje fakulta prostřednictvím projektu Street Law. Prezentaci budou vykonávat studenti, kteří 

mají zkušenost s prezentací fakulty na veletrzích či budou skupinou k této činnosti proškoleni a 

schváleni. 

Ad. VII. 

Dodání souboru fotek budovy fakulty s autorským souhlasem k jejich použití fakultou k prezentaci 

fakulty v propagačních materiálech zajistí J. Formánek. Dodání fotek ze spolkových akcí, zejm. ze 

soudní síně a přednáškových místností, s autorským souhlasem k jejich použití fakultou ke stejnému 

účelu zajistí M. Kuk. 
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Ad. VIII. 

Oficiální facebooková stránka s informacemi pro magisterské studium je již vytvořena pod garancí 

proděkana pro magisterský studijní program, správu vykonává M. Kuk. 

Facebook pro uchazeče o studium je zřízen od října 2013 a spravován studentskou částí skupiny. 

Sjednává se zřízení stránek pro doktorské studium a pro vědu a výzkum. 

Seznam oficiálních fakultních facebookových stránek bude zveřejněn na webových stránkách fakulty 

společně se seznamem oficiálních studentských ročníkových skupin. 

Ad. IX. 

Dotazník směřující na prezentační činnost bude předložen v listinné podobě zapisovaným přijatým 

uchazečům. Vyplnění dotazníku bude podmínkou zápisu ke studiu. 

Návrh dotazníku vytvoří do příští schůze J. Formánek a M. Mazúr, po inspiraci v podkladech a 

dotazníkových šetření vztahujících se k naší fakultě od společnosti SCIO. 

Obsahem dotazníku bude šetření, zda ti, co byli přijati, byli ovlivněni konkrétní prezentační činností 

zajišťovanou v tomto akademickém roce komisí; kde získávali informace o studiu na fakultě a zda byli 

zdroje vyhovující a co uchazeče vede ke studiu práv. 

Ad. X. 

Příští termín schůze byl stanoven na 23. 4. od 13.00 v m. č. 117. 

Zapsal: V. Hatina 


